

No. 4468. CONVENTION ON THE NATIONALITY OF MARRIED WOMEN. DONE AT NEW YORK ON 20 FEBRUARY 1957<sup>1</sup>

N° 4468. CONVENTION SUR LA NATIONALITÉ DE LA FEMME MARIÉE. FAITE À NEW YORK LE 20 FÉVRIER 1957<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

7 February 1974

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(With effect from 8 May 1974.)

With the following declaration:

“ . . . the said Convention shall also apply to Berlin (West) with effect from the date on which it enters into force for the Federal Republic of Germany.”

---



---

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

7 février 1974

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec effet au 8 mai 1974.)

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION—TRANSLATION]

. . . ladite Convention s'appliquera également à Berlin-Ouest à compter de la date à laquelle elle entrera en vigueur pour la République fédérale d'Allemagne.

---



---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 309, p. 65; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 11, as well as annex A in volumes 774, 826, 856 and 905.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 309, p. 65; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 4 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 774, 826, 856 et 905.